
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 

URZĄD MIASTA ŻYRARDOWA
BIURO RADY MIASTA ŻYRARDÓW/
Wpłynęło dnia: /l/l.
Nr akt:. ,A9. 9 — 333/ A
Ilość załączników:.

<y / i
Mieszkańcy ul. Grunwaldzkiej
Adres do korespondencji:
Sam

u. Racławicka 11 b
96-300 Żyrardów

Żyrardów, 2 września 2019 r.

Pan
Ryszard Mirgos
Przewodniczący Rady Miasta
Żyrardowa

PETYCJA
My, mieszkańcy ul. Grunwaldzkiej wyrażamy sprzeciw wobec

przebudowy naszej ulicy, który zakłada budowę jezdni o szerokości 5 m
i chodników o szerokości 2,5 m. Pas drogowy tej ulicy mierzy 10 m.
Czyli proponuje się nam wybudowanie traktu spacerowego kosztem zwężenia
szerokości jezdni.

Zgodnie z obowiązującymi przepisami szerokość pojazdu nie może
przekraczać 2,55 m przy czym przy jej obliczaniu nie są brane pod uwagę:
lusterka zewnętrzne, światła umieszczone na bokach pojazdu tzw. obrysowe
oraz inne elementy elastyczne.
Szerokość 2,6 m może mieć tzw. izoterma. Kolejny wyjątek mogą stanowić
pojazdy wolnobieżne a także klimatyzowany kontener lub wymienne nadwozie
- każde z nich może mieć szerokość pojazdu 2,6 m.

Dane te zawarte są w § 2 ust.2 Obwieszczenia Ministra Infrastruktury
i Budownictwa z dnia 27.10.2016 r. w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu
rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie warunków technicznych
pojazdów oraz zakresu ich niezbędnego wyposażenia / Dz.U. 2016 poz.2022 /.

Czyli na naszej ulicy o szerokości jezdni 5 m nie są w stanie wyminąć się dwa
pojazdy bez wjeżdżania na chodnik. Nie możemy założyć, że po tej jezdni
poruszać się będą tylko pojazdy osobowe. Stąd zapewne ulica ta stanie się ulicą
jednokierunkową.

Jakie to jest dla nas udogodnienie?

Ulica Grunwaldzka łączy się z ulicą Gen. Dąbrowskiego i ul. Kasprowicza.
Ulica Gen Dąbrowskiego jest ulicą utwardzoną zaś ul. Kasprowicza ulicą
o nawierzchni gruntowej. Czyli ruch wprowadzimy w ulicę nieutwardzoną.

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 



Jaki to ma sens?

Dziwi nas fakt, że nikt nas mieszkańców nie poinformował 
o przyjętych rozwiązaniach przebudowy ulicy.
Przebudowa ulicy ma służyć głównie nam - mieszkańcom. Podjęte dziś decyzje 
będą skutkować dziesiątki lat.

Wnosimy zatem o zmianę tego projektu na taki projekt, który uwzględniał 
będzie szerokość jezdni wynoszącą 6 m.
O przyjętych rozwiązaniach prosimy nas mieszkańców poinformować.

Podpisy mieszkańców:


